

# សារផ្ញើជូនឪពុកម្តាយ និងអ្នកថែរក្សា

សារផ្ញើជូនឪពុកម្តាយ និងអ្នកថែរក្សានៅក្នុងតំបន់ជុំវិញក្រុងម៉ែលប៊ែន និង Mitchell Shire

សូមគោរពឪពុកម្តាយ និងអ្នកថែរក្សា

ដូចដែលអ្នកបានដឹងហើយថា រដ្ឋាភិបាលរដ្ឋវិចចូរ៉េបានធ្វើការប្រកាសសំខាន់ៗមួយចំនួនទាក់ទងនឹងការរៀបចំសម្រាប់សាលារៀនក្នុងរដ្ឋវិចចូរ៉េ សម្រាប់ត្រីមាសទី 3។

ផ្អែកលើជំនួញពីប្រធានមន្ត្រីសុខាភិបាលរដ្ឋវិចចូរ៉េ សាលារៀនរដ្ឋក្នុងរដ្ឋវិចចូរ៉េនៅក្នុងតំបន់ជុំវិញក្រុងម៉ែលប៊ែន និង Mitchell Shire នឹងមានការរៀបចំជាក់លាក់នៅនឹងកន្លែងសម្រាប់សប្តាហ៍ទី 1 នៃត្រីមាសទី 3 ដូចបានគូសបញ្ជាក់ខាងក្រោម។ បន្ទាប់មក សាលារៀននឹងផ្លាស់ប្តូរទៅការរៀនសូត្រពីចម្ងាយ និងអាចបត់បែនបានសម្រាប់សិស្សនៅថ្នាក់មត្តេយ្យ ដល់ថ្នាក់ទី 10 ចាប់ពីការចាប់ផ្តើមនៃសប្តាហ៍ទី 2។

វាមានសារៈសំខាន់ខ្លាំងណាស់ដែលត្រូវកត់សម្គាល់ថា ជំនួញពីប្រធានមន្ត្រីសុខាភិបាលរដ្ឋវិចចូរ៉េគឺថា សាលារៀនអាចបន្តប្រតិបត្តិការបាន។ ប្រធានមន្ត្រីសុខាភិបាលរដ្ឋវិចចូរ៉េបានផ្តល់ជំនួញផងដែរ អំពីវិធានការសុខភាពដែលគួរតែបានអនុវត្តដោយបុគ្គលិក និងសិស្សហើយយើងនឹងត្រូវអនុវត្តតាមវិធានការទាំងនេះ។

គោលបំណងនៃការរៀបចំដែលបានផ្លាស់ប្តូរទាំងនេះ គឺដើម្បីកាត់បន្ថយចំនួនសិស្សទាំងនេះ - និងឪពុកម្តាយ ហើយនិងអាណាព្យាបាលរបស់ពួកគេ - ដែលធ្វើដំណើរឆ្លងកាត់តំបន់ជុំវិញក្រុងម៉ែលប៊ែន និង Mitchell Shire ក្នុងគោលបំណងដើម្បីកាត់បន្ថយការឆ្លងរាលដាលនៃវីរុសកូរ៉ូណា (COVID-19)។

ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ វាមានសារៈសំខាន់ដែលការបង្រៀនទទួលបានត្រូវបានរក្សាឱ្យមានសម្រាប់សិស្សខ្លះៗ។ នេះរួមមានសិស្សថ្នាក់ទី 11 និង 12 (ហើយនិងសិស្សថ្នាក់ទី 10 ដែលមានមុខវិជ្ជា VCE ឬ VCAL ក្នុងកម្មវិធីសិក្សារបស់ពួកគេ) ដោយព្រោះតែសារៈសំខាន់នៃការជួយធ្វើឱ្យសិស្សទាំងអស់អាចបន្ត ឬបញ្ចប់សញ្ញាបត្រមធ្យមសិក្សាជាន់ខ្ពស់របស់ពួកគេ ទោះទាំង VCE ឬ VCAL។

វាមានសារៈសំខាន់ដែលសិស្សរៀននៅសាលាឯកទេស មានលទ្ធភាពពេញលេញក្នុងការទទួលបានជំនាញរបស់គ្រូបង្រៀន និងការគាំទ្រពីបុគ្គលិកនៅតាមសាលារៀនដែលមានការបង្រៀនទទួលបានមុខវិជ្ជាទាំងនោះ។ យើងខ្ញុំក៏ត្រូវគាំទ្រគ្រូសារទាំងឡាយផងដែរដែលឪពុកម្តាយ និងអ្នកថែទាំមិនអាចធ្វើការពីផ្ទះ និងអ្នកផ្សេងទៀតដែលត្រូវការការគាំទ្រដែលអាចមានផ្តល់នៅនឹងកន្លែង។

ដើម្បីផ្តល់ការធានាបន្ថែម សាលារបស់យើង រួមជាមួយសាលារៀនរដ្ឋដទៃទៀតនៅក្នុងតំបន់ជុំវិញក្រុងម៉ែលប៊ែន និង Mitchell Shire នឹងធ្វើការត្រួតពិនិត្យសីតុណ្ហភាពរបស់សិស្សទាំងអស់នៅពេលចាប់ផ្តើមនៃថ្ងៃ។ ប្រសិនបើកូនរបស់អ្នកមានសីតុណ្ហភាព អ្នកនឹងត្រូវបានស្នើសុំឱ្យមកយកពួកគេពីសាលារៀនវិញ។

ការរៀបចំថ្មីទាំងនេះត្រូវបានរៀបរាប់ជាលម្អិតដូចខាងក្រោម។

## ថ្ងៃច័ន្ទទី 13 - ថ្ងៃសុក្រទី 17 ខែកក្កដា

សិស្សថ្នាក់ទី 11 និង 12 សិស្សថ្នាក់ទី 10 ដែលកំពុងទទួលកម្មវិធីសិក្សា VCE ឬ VCAL របស់ពួកគេ ហើយនិងសិស្សដែលចុះឈ្មោះចូលរៀននៅសាលាឯកទេស នឹងត្រូវឡប់មកសាលារៀនវិញនៅថ្ងៃច័ន្ទទី 13 ខែកក្កដា។

ថ្ងៃច័ន្ទ ទី 13 ដល់ថ្ងៃសុក្រ ទី 17 ខែកក្កដា គឺជាថ្ងៃឈប់សម្រាកសម្រាប់សិស្សពីថ្នាក់មត្តេយ្យ ដល់ថ្នាក់ទី 10។ ថ្ងៃពុំមានសិស្សមករៀនទាំងនេះ នឹងអាចជួយឱ្យបុគ្គលិករបស់យើងរៀបចំសម្រាប់ការផ្លាស់ប្តូរទៅការរៀនសូត្រពីចម្ងាយ និងអាចបត់បែនបាន ចាប់ពីថ្ងៃច័ន្ទ ទី 20 ខែកក្កដា។

យើងខ្ញុំនឹងផ្តល់ជូនកម្មវិធីត្រួតពិនិត្យនៅនឹងកន្លែង សម្រាប់សិស្សទាំងឡាយណាដែលត្រូវការវាក្នុងសប្តាហ៍នេះ។ កម្មវិធីនេះអាចមានផ្តល់សម្រាប់សិស្សដែលឪពុកម្តាយ / អ្នកមើលថែរបស់ពួកគេមិនអាចធ្វើការវិជ្ជះ ហើយពុំមានការរៀបចំផ្សេងទៀតអាចធ្វើបាន និងសម្រាប់សិស្សដែលងាយរងគ្រោះ។

ដើម្បីជួយដល់ការរៀបចំផែនការរបស់យើងខ្ញុំ ប្រសិនបើអ្នកត្រូវការកម្មវិធីនេះ សូមទាក់ទងមកសាលារៀនរបស់អ្នក។

ការរៀបចំដូចគ្នាទាំងនេះ នឹងត្រូវបានដាក់ឱ្យដំណើរការពេញទូទាំងសាលារៀនក្នុងតំបន់ជុំវិញក្រុងមែលប៊ែន និង Mitchell Shire។

**ថ្ងៃច័ន្ទទី 20 ខែកក្កដា**

ចាប់ពីថ្ងៃច័ន្ទ ទី 20 ខែកក្កដា សាលារៀនរបស់យើងនឹងផ្លាស់ប្តូរទៅការរៀនសូត្រពីចម្ងាយ និងអាចបត់បែនបានវិញ។ នេះនឹងអនុវត្តសម្រាប់សិស្សទាំងអស់ លើកលែងតែសិស្សដូចខាងក្រោម៖

- សិស្សថ្នាក់ទី 11 និង 12 ហើយនិងសិស្សថ្នាក់ទី 10 សម្រាប់កម្មវិធី VCE ឬ VCAL របស់ពួកគេ
- សិស្សដែលចុះឈ្មោះចូលរៀននៅសាលាឯកទេស។

សិស្សខាងក្រោម អាចទៅសាលារៀនសម្រាប់ការត្រួតពិនិត្យនៅនឹងកន្លែង ក៏ប៉ុន្តែនឹងទទួលបានកម្មវិធីរៀនសូត្រពីចម្ងាយផងដែរ៖

- កូនៗរបស់ឪពុកម្តាយ / អ្នកថែទាំដែលមិនអាចធ្វើការរៀបចំសមរម្យដើម្បីមើលថែកូនៗនៅផ្ទះ រួមមានកូនៗរបស់គ្រូបង្រៀននៅសាលារៀនរដ្ឋ ដែលត្រូវបានតម្រូវឱ្យវិលត្រឡប់ទៅធ្វើការនៅនឹងកន្លែងវិញ
- សិស្សដែលងាយរងគ្រោះ
- សិស្សមានពិការភាពដែលជ្រើសរើសទៅរៀនសូត្រនៅនឹងកន្លែង។

យើងខ្ញុំនឹងអនុវត្តតាមការរៀបចំស្រដៀងគ្នា ដែលយើងខ្ញុំបានដាក់នៅនឹងកន្លែងសម្រាប់ការរៀនសូត្រពីចម្ងាយ និងអាចបត់បែនបានកាលពីនៅត្រីមាសទី 2។

ក្រសួងមានជម្រើសជាច្រើនសម្រាប់អ្នកដើម្បីបន្តគាំទ្រសិស្សរបស់អ្នកនៅក្នុងការរៀនសូត្ររបស់ពួកគេ ដែលអាចរកបាននៅត្រង់ *ការរៀនសូត្រពីផ្ទះ* (Learning from Home) នៅតាមរ៉ូបសែប៊ី [education.vic.gov.au/homelearning](http://education.vic.gov.au/homelearning)។

ព័ត៌មានចុងក្រោយបំផុតអំពីវីរុសកូរ៉ូណា (COVID-19) និងសាលារៀន មានដាក់នៅតាមរ៉ូបសែប៊ីរបស់ក្រសួងអប់រំ និងបណ្តុះបណ្តាល (Department of Education and Training)៖ [education.vic.gov.au/coronavirus](http://education.vic.gov.au/coronavirus)

ប្រធានមន្ត្រីសុខាភិបាលរដ្ឋរៀបចំបានបញ្ជាក់ថាការប្រើប្រាស់ម៉ាស់មុខ ឬការបិទបាំងមុខដោយមនុស្សពេញវ័យ ឬកុមារមិនបានណែនាំនៅសាលារៀននៅពេលនេះទេ។ ដូចដែលធ្លាប់មានករណីពីមុនមក សិស្សដែលមានបំណងចង់ពាក់ម៉ាស់មុខនៅសាលារៀន និងពេលទៅនិងមកពីសាលាអាចធ្វើដូច្នោះបាន។

ហើយជាចុងក្រោយ ក៏សូមរំលឹកផងដែរថាប្រសិនបើអ្នក កូនរបស់អ្នក ឬសមាជិកគ្រួសារកើតមានអាការៈក្តៅខ្លួន ញាក់ ឬបែកញើស ក្អក ឈឺបំពង់ ដង្ហើមខ្លី ហៀរសំបោរ បាត់បង់ ក្លិន ឬរសជាតិ អ្នកគួរតែធ្វើតេស្តនៅកន្លែងធ្វើតេស្តរកមើលវីរុសកូរ៉ូណា (COVID-19) ហើយស្នាក់នៅផ្ទះ។

នេះគឺមានសារៈសំខាន់ណាស់ដើម្បីថែរក្សាសហគមន៍សាលារបស់យើងឱ្យមានសុវត្ថិភាព។

ប្រសិនបើអ្នកចង់បានព័ត៌មានសុខភាពពីក្រសួងសុខាភិបាល និងសេវាកម្មមនុស្ស (Department of Health and Human Services) អ្នកអាចចូលមើល [dhhs.vic.gov.au/coronavirus](http://dhhs.vic.gov.au/coronavirus)